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Referat bestyrelsesmøde d. 11/12-2024 
 
Tilstede: Stine Bjerre (formand), Diddan Karstensen (næstformand), Jacob Dahl (forældrerepræsentant), Susanne Nielsen (repræsentant 
erhvervslivet), Anne Steffensen (medarbejderrepræsentant), Christina Leer (medarbejderrepræsentant), Martyna Brenk 
(elevrepræsentant), Alexandra Lupu (elevrepræsentant), Jakob Skytte (skoleafdelingsleder), Natascha Ambjørn (Skoleleder) 
 
Afbud: Katrine Stadum (forældrerepræsentant), Jesper Rulff (forældrerepræsentant),  
 
Referent: Natascha og Jakob 
 

 Punkt til dagsorden Referat 

1 Nyt fra: 
- Medarbejdere 

- Elevråd 

- Ledelse 

- Forældrerepræsentanter 

- Erhvervsliv-repræsentant 

Medarbejder: Anne fortalte at der bliver julet meget i SFO. Der ar været holdt 
bedsteforældredag med juleklip. 
Der har været afholdt juleklip 29/11 og der blev julet i gennem. 
Der har været afholdt faguge. I udskolingen blev den brugt på projektopgave. 
Mette P. har 25 års jubilæum og dette fejres sammen med Luciadag d. 13/12. 
Der er en ansøgning ude til læsefremmende midler hos FF Skagen Fond.  
Elevråd: 
Der er snakket om hygiejne i kantinen. Der er et ønske om fodbolde og nye net til fodboldmål. 
Priserne i kantinen. Kan der differentieres på priserne i kantinen ift. dagens ret? 
Der bliver røget vapor (dampet) på toiletterne i overbygningen. (Lærerne i udskolingen er 
meget opmærksomme herpå). 
Der bliver ført tilsyn med kantinen af fødevaremyndighederne. 
Ledelse: 
Natascha føler sig godt taget i mod. Hendes første fokus har været på SFO. 
Der er indført et fredagsmøde ca. hver 4. uge.  
Natascha har planlagt at have en samtale med alle medarbejdere. Dette har været givende og 
giver et godt billede af hvor Skagen skole er og er på vej hen.  
Der er et fokus på overgange mellem faser og børnehaverne. 
Renovering af skolens første-sal er næsten i mål. Der er kommet en del bedre akustik i 
lokalerne. Fondsansøgningen på læsefremmende miljø skal bruges på mellemgangen.  
Smedefirmaet er ved at skifte alle varmerørene nede i indskolings-afdelingen.  
Lions klub har doneret slikposer til hele skolen som udleveres til morgensang d. 16/12. 
Der blev talt om morgensang og organiseringen af dette. Der holdes møde om morgensang 
torsdag d. 12/12. 
Forældre: 
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Bestyrelsen har aftalt enstemmigt at konstituere sig. 
Stor ros for koncerten i kirken d. 10/12-24 
Erhvervsliv: 
Foreningen arbejder med en strategi for at få flere tilflyttere til byen, som kan integreres og 
fastholdes. Bygge bro til skolen.  
Ønske-englene: Hjælp til skolestart, fødselsdage, konfirmation mm. – Støtter børn og unge.  
 

2 Konstitueringen af skolebestyrelsen Enstemmigt konstitueret 
Stine Bjerre – Formand 
Diddan Karstensen – Næstformand 

3 Opdatering fra 
skoleudviklingssamtalen 2/12-24 

Skagen Skole nærmer sig at være en “international skole”, f.eks. med en hjemmeside, hvor 
teksten både fremgår på dansk og engelsk (forsøgsordning). Der har været en udfordring med, 
at de ukrainske elever ikke har haft den samme motivation for at lære dansk. Dette vil fortsat 
være en udfordring og er det på flere af kommunens skoler. Her er vi opmærksomme på 
samarbejdet med integrationsafdelingen og modtagecenteret.  
Der blev også talt om specialklasser, mellemformer og en større grad af inklusion. SFO2 for 
specialklasser skal ligge på skolen. 
Omkring læsning blev der talt om at udnytte vejlederne på en effektiv og god måde. 
Læseudvalget har aftalt, at der skal være et særligt fokus på læsning i den næste faguge. 
Skagen Skole ligger ikke dårligt i læsning, men der er et udviklingspotentiale. 
Den nye handleplan omhandler fritidsordninger. Der har været mange ting i gang i SFO, bl.a. 
struktur til møder og opstart m.m. 
 

4 Bestyrelsens fremadrettede 
fokusområder 

Nylige principper, der allerede ligger:  
- Lejrskole og skolerejse 

- Ordensregler 

- Vikardækning 

- Klassedannelse 

 
Fremadrettede principper: 



 
 
 
 
 
 

Side3/3 

- Mobilpolitik og skærmbrug 

- Mad og måltider 

- Skole-hjem samtaler 

 
Aula-gruppe, hvor man kan kontakte bestyrelsen direkte.  

5 Oplæg om skolebestyrelsens arbejde 
v. Lars Lundgren kl. 17:45 – 18:30 

Se vedhæftede slide-show 

6 Evt. Skagen Festival:  
En aftale, der ligger ud over skolens beføjelser, da vi lejer lokalerne. En kommunal beslutning. 
Muligheden er at lave en henvendelse til det politiske system.  
Skolen oplever ingen bekymringer ifbm. campisterne på Skagen Festival – de benytter 
badefaciliteterne ved gymnastiksalen, holder koncerter for børnene mm. 
Kommunikation til forældrene er det vigtige i denne sammenhæng ift., hvor meget Skagen 
Festival fylder på Skolen/pladsen.  
Behov for, at Skolen bliver informeret om planlægningen ift. lokalebrug mv.  

 


